
1 

 

Protokół Nr XXXII /2013 

z  XXXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 21 stycznia 2013 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sali obrad brak radnego Bogdana Walczaka i radnego Witolda Śliwkiewicza. Radny 

Witold Śliwkiewicz przed rozpoczęciem sesji poinformował, że nie będzie brał udziału w 

sesji ze względu na stan zdrowia. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXX  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 21 

grudnia 2012 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XXXI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

28  grudnia 2012 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian budżetu Gminy Stryków na rok 2013, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2013-

2020, 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zgierskiemu, 

d) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, 

e) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 
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f) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

g) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, 

h) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Gminy Stryków, 

i) określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania , 

j) uchwalenia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży w Gminie Stryków, 

k) ustalenia szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i 

młodzieży w formie stypendium Burmistrza Miasta – Gminy Stryków.  

8. Interpelacje. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne.  

10. Przejęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2013 r. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków zgłosił wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie projektu uchwały 

w sprawie  zmian budżetu Gminy Stryków na rok 2013. 

Głosowanie wniosku: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały zostanie rozpatrzony w pkt 7 l). 

Porządek obrad po zmianie : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXX  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 21 

grudnia 2012 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XXXI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

28  grudnia 2012 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian budżetu Gminy Stryków na rok 2013, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2013-

2020, 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zgierskiemu, 

d) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, 

e) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 

f) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
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g) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, 

h) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Gminy Stryków, 

i) określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania , 

j) uchwalenia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży w Gminie Stryków, 

k) ustalenia szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i 

młodzieży w formie stypendium Burmistrza Miasta – Gminy Stryków, 

l) zmian budżetu Gminy Stryków na rok 2013. 

8. Interpelacje. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne.  

10. Przejęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2013 r. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie : 12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XXXII   sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1) Radny Marek Gierat 

2) radny Karol Lenart 

3) radny Łukasz Orłowski 
 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

11 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos  wstrzymujący się  

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XXX  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 21 grudnia 2012 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXX sesji podczas obrad XXXII sesji nie złożono. 

 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6 Zatwierdzenie protokołu z XXXI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 28  grudnia 2012 r. 
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Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXXI sesji podczas obrad XXXII sesji nie złożono. 

 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się  

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków poinformował , że w dniu 18 

stycznia 2013 r. w osiedlu Batorego w Strykowie Przewodniczącym Zarządu Osiedla 

wybrana została Pani Feliksa Tokarska. Burmistrz życzył Pani Tokarskiej owocnej 

współpracy. 

Na salę obrad przybył radny Bogdan Walczak. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian budżetu Gminy Stryków na rok 2013, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Autopoprawkę do projektu uchwały w imieniu Burmistrza omówiła Skarbnik Miasta – Gminy 

Stryków Pani Barbara Walak i poinformowała , że autopoprawka dotyczy zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 63.548,70 zł . Związana ona jest z wypłatą odszkodowania za 

grunt przy ul. Wczasowej w Strykowie wraz z odsetkami. Pismo radcy prawnego w tej 

sprawie wpłynęło do Urzędu w dniu 16 stycznia już po przygotowaniu materiałów na 

dzisiejszą sesję rady. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków poinformował , że zgodnie z 

rozstrzygnięciem sądu posiadłość wraca do gminy, jest to budynek i działka. W najbliższym 

czasie zastanowimy się nad zagospodarowaniem tego budynku. 

Skarbnik dodatkowo poinformowała, że powódka uzyskała 42 % wnioskowanego 

odszkodowania. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do  uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2013-

2020, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Autopoprawkę do projektu uchwały w imieniu Burmistrza omówiła Skarbnik Miasta – Gminy 

Stryków pani Barbara Walak i poinformowała , że autopoprawka dotyczy zwiększenia planu  

wydatków o kwotę 63.548,70 zł. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do  uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zgierskiemu, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 Udziela się z budżetu Gminy Stryków pomocy finansowej Powiatowi Zgierskiemu 

z przeznaczeniem dla Przedszkola Specjalnego w Zespole Szkół Specjalnych 

w Głownie.  Pomoc finansowa, o której mowa , zostanie udzielona w formie dotacji celowej 

ze środków budżetu na 2013 rok, w wysokości 5.284,00 zł. (słownie: pięć tysięcy dwieście 

osiemdziesiąt cztery złote).  Szczegółowe zasady przekazania i rozliczenia środków 

finansowych określone zostaną stosowną umową. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków zgłosiła autopoprawki 

do procedowanej uchwały – w § 1 pkt 2 wykreślono tzw. słowniczek. 

 

Głosowanie autopoprawki: 13 głosów za 

                                              0 głosów przeciw 

                                              0 głosów wstrzymujących się  

 

Przewodniczący rady poprosił o zadawanie pytań do projektu uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki mówił, że przy selektywnej zbiórce 

odpadów powstają innego rodzaju odpady. Pytał co robić z tymi odpadami, które są 

niesegregowane. § 3 ust 1 mówi, że  mieszkańcy mogą dostarczyć różnego rodzaju odpady na 

własny koszt do gminnego  punktu selektywnego odbioru odpadów – czy za te przywiezione 

rzeczy będzie pobierana opłata.  

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała na 

pytanie drugie, że opłata nie będzie pobierana. Przy selektywnym odbiorze prawdopodobnie 

przedsiębiorca, który będzie odbierał odpady, odbierze odpady traktowane jako 

niesegregowane przy wyborze rodzaju odbioru jako selektywny odbiór śmieci. Chyba, że 

śmieci będą niedbale posegregowane, przedsiębiorca to udokumentuje, wtedy poinformuje 

Urząd, który będzie zobowiązany wystawić decyzję i naliczyć opłaty za śmieci zmieszane.  

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że do lipca br. będzie kampania informacyjna, 

aby każdy mieszkaniec naszej gminy wiedział na czym polega segregacja.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki powiedział, że to my ustalamy zasady 

odbioru i to będzie dobra wola przedsiębiorcy, aby zabrać te śmieci.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków poinformowała, że 

zapisy te będą zawarte w przetargu.  

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

         Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

  0 głosów przeciwnych  

 0 głosów wstrzymujących się 

 

e) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków zgłosiła autopoprawki 

do procedowanej uchwały - § 3 tekst uchwały został uproszczony, także wykreślony został 

słowniczek. 

 

Radny Czesław Polit przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu 

Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że merytoryczna komisja 

wypracowała wnioski dotyczące opłat: 

 opłata za odpady zmieszane – 12 zł, 

 opłata za odpady segregowane – 7 zł, 

 maksymalną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi i 

odbieranymi w sposób selektywny wyliczoną w deklaracji, należną za 1 miesiąc w 

kwocie 35,00 zł w przypadku właścicieli nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej 

i zagrodowej oraz dla każdego lokalu w zabudowie wielorodzinnej. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że kalkulacja oparta jest na podstawie 

rzeczywistych kosztów, ilość śmieci była bazą do wyliczeń. Wszystkie sposoby rozliczania 

opłat budziły nasze wątpliwości. Metoda wybrana przez nas, tzn. opłata od osoby także nie 
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jest do końca sprawiedliwa. Chodzi o rodziny wielodzietne, dobrym zabezpieczeniem będzie 

górna granica 40 zł, jeżeli będzie zadeklarowana selektywna zbiórka odpadów.  

 

Głosowanie wniosku Komisji Rolnictwa dot. opłat: 13 głosów za  

             0 głosów przeciwnych  

                                                                                   0 głosów wstrzymujących się pytań do 

Pytań do autopoprawki nie zgłoszono. 

 

Głosowanie autopoprawki: 13 głosów za  

                                              0 głosów przeciwnych  

                                             0 głosów wstrzymujących się 

 

Przewodniczący rady poprosił i zadawanie pytań do projektu uchwały. 

 

Radny Andrzej Pożarlik odniósł się do zapisu § 2, który mówi między innymi o opłatach za 

odpady posegregowane. Radny mówił, że produkuje popiół, sąsiad radnego tego popiołu nie 

produkuje i będzie oddawał na miesiąc 1 pojemnik, on sam 2 w miesiącu. Radny pytał, czy 

można wprowadzić ulgi dla tych, którzy mają ogrzewanie ekologiczne, np. gaz, olej. 

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że nie 

jest to do sprawdzenia, jest to nowy problem, wydaje się, że nie może tak być. Trudno mi się 

ustosunkować do tej propozycji. Ustawa o utrzymaniu czystości wskazuje co obejmuje 

selektywny odbiór odpadów.  

 

Pani Iwona Urban radca prawny poinformowała, że popiół nie jest traktowany jako odpad 

komunalny.  

 

Radny Marek Gierat zauważył, że mówimy o uldze dla tych, którzy mają ekologiczne 

paliwa, a nie mówimy o mieszkańcach wsi, którzy nie produkują odpadów organicznych. 

 

Radny Bogdan Walczak: w jakim kierunku to idzie, w kierunku ekologicznym, jeżeli nie 

będziemy pomagać tym, co idą w tym kierunku, to inni też zrezygnują. Uważam Pani 

burmistrz, że są to uchwały prawa miejscowego, byłby to wybryk, gdyby Wojewoda to 

zakwestionował. Wniosek radnego Pożarlika jest zasadny i słuszny. Te uchwały są do 

poprawienia i w danych kwestiach nie do przyjęcia. Pojutrze zbiera się sejm, który będzie 

debatował nad tym tematem, są wnioski w Trybunale Konstytucyjnym. Popieram te wnioski.  

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków powiedziała, że 

prawo miejscowe musi być zgodne z prawem nadrzędnym, ustawa nie dopuszcza popiołu 

jako odpadu selektywnego. Jeśli chodzi o ekologię jak najbardziej się z tym zgadzam. My nie 

możemy podejmować innych uchwał niż zgodnych z obowiązującym prawem. W Trybunale 

Konstytucyjnym jest wniosek Włocławka dotyczący możliwości odbioru odpadów przez 

zakład budżetowy. Nie będziemy przesuwać terminu podejmowania tych uchwał, zawsze jest 

możliwość ich zmiany. 

 

Radny Andrzej Pożarlik pytał, czy ma płacić za odbiór selektywny i nieselektywny.  

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków powiedziała, że jest 

zaproponowany projekt uchwały w sprawie deklaracji i terminu ich złożenia.  Są oczywiście 

możliwości zmiany deklaracji w terminie 14 dni od dnia zamieszkania lub w terminie 14 dni 
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od dnia zaistnienia zmiany. Zmiana dotyczy, jeżeli będzie obniżona lub podwyższona stawka 

lub mieszkaniec zmieni sposób zbierania odpadów.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że nie ma takiej możliwości, aby każdego 

mieszkańca oddzielnie klasyfikować.  

 

Radny Łukasz Orłowski pytał jaki procent mieszkańców opala gazem. Państwo powinno 

promować ekologię. Może powinny być także konsultacje.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że istotnym faktem jest to, że gmina nie może 

zarobić na tym procederze, jeżeli stawka będzie za wysoka, to będzie ona obniżona. 

Największy problem, który jest w Trybunale Konstytucyjnym jest to, że zakład gminy nie 

może tego czynić bez przetargu, nie może przystąpić do przetargu.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za  

                                                                          0 głosów przeciwnych  

                                                                         0 głosów wstrzymujących się 

 

f) określania terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków zgłosiła 

autopoprawkę w § 1 – nastąpiła zmiana terminu uiszczania opłaty, w poprzedniej uchwale był 

zapis, który mówił, że opłata będzie uiszczana z góry, to zostało zmienione, ponieważ ustawa 

o utrzymaniu czystości nie dopuszcza opłat z góry. Za pierwszy kwartał opłata będzie 

uiszczana do 10 kwietnia danego roku, za drugi kwartał do 10 lipca, za trzeci kwartał do 10 

października, za czwarty kwartał do 31 grudnia danego roku.  

 

Pytań do autopoprawki nie zgłoszono. 

 

Głosowanie autopoprawki: 12 głosów za  

                                              0 głosów przeciwnych  

                                             0 głosów wstrzymujących się  

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

 Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za  

                                                                          0 głosów przeciwnych  

                                                                         0 głosów wstrzymujących się 

 

g) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy 

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków zgłosiła 

autopoprawkę w § 2 pkt 1 dot. zmiany terminu składania pierwszej deklaracji z 15 marca na 
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31 marca 2013 r. W załączniku, który stanowi wzór deklaracji trzeba wykreślić w części J 

oświadczenie o odpowiedzialności karnej.  

 

Pytań do autopoprawki nie zgłoszono. 

 

Głosowanie autopoprawki: 11 głosów za  

                                              0 głosów przeciwnych  

                                             0 głosów wstrzymujących się 

 

Radny Bogdan Walczak § 2 pkt 4 zapis dla mnie … w terminie 14 dni od daty zmiany 

wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli ktoś zmienia 

sposób zbierania odpadów? W części E deklaracji jest oświadczenie o sposobie zbierania i 

gromadzenia odpadów komunalnych, jeżeli postępowanie dot. osoby fizycznej trafia do Sądu 

Administracyjnego, czy nie trzeba zgody jeżeli chodzi o ochronę danych osobowych.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków powiedziała, że tych 

problemów, które pan radny Walczak uwidocznił nie ma potrzeby wprowadzania zmian. 

Jeżeli chce pan zmienić system odbioru odpadów, to jest taka możliwość i składa się wtedy 

korektę deklaracji – dopuszcza to § 3 pkt 3 „w terminie 14 dni od dnia zaistnienia zmiany 

liczby mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość, stanowiącej podstawę do ustalenia 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi lub zmiany innych danych 

zawartych w deklaracji”. Można składać nieskończoną ilość deklaracji.  

 

Pani Iwona Urban radca prawny pytała radnego Bogdana Walczaka co ma być w takim 

oświadczeniu?  

 

Radny Bogdan Walczak mówił: jeżeli sprawa trafia do Sądu Administracyjnego to 

burmistrz wydaje decyzję, musi być zgodna – tak mówi § 23 ust 1 ustawy o ochronie danych 

osobowych.  

 

Pani Iwona Urban radca prawny mówiła, że najpierw jest postępowanie egzekucyjne, 

komornicze, musi być wyczerpany tryb, dopiero komornik oddaje sprawę do sądu, dane są 

udostępniane w trakcie procedury.  To co jest zawarte w deklaracji jest wystarczające.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki pytał, czy zapis części E deklaracji, 

który mówi o odpadach selektywnych i zmieszanych nie koliduje z zapisem z zapisem dot. 

odpadów biodegradowalnych.  

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że w 

tej części można zaznaczyć „Nie” dla odpadów biodegradowalnych i oddawać je w gminnym 

punkcie odbioru.   

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 10 głosów za  

                                                              0 głosów przeciwnych  
1 głos wstrzymujący się 

2  

h) określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Gminy Stryków  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  
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Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta-Gminy Stryków zaproponowała autopoprawkę w § 1 

po słowie „ustawą” słowo „lub” zastąpić słowem „oraz”. W § 10 i 11 słowa „na tablicy 

informacyjnej w Urzędzie Miasta – Gminy Stryków zastąpić słowami „na tablicach 

informacyjnych Urzędu Miasta – Gminy Stryków”.  

Pytań do autopoprawki nie zgłoszono. 

 

Głosowanie autopoprawki: 12 głosów za  

                                              0 głosów przeciwnych  

                                             0 głosów wstrzymujących się, 

( nieobecny radny Andrzej Pożarlik) 

 

Radny Bogdan Walczak przypomniał, że na Komisji Edukacji omawiana była kwestia, 

kiedy trzeba zawsze przeprowadzić konsultacje. Zapis w § 1 „mogą być” powinien być 

wykreślony.  

Pani Iwona Urban radca prawny poinformowała, że § 1 w treści jest dokładnym zapisem 

ustawy o samorządzie gminnym. Natomiast § 15 reguluje kwestie kiedy konsultacje są 

obligatoryjne „Niniejsza uchwała nie narusza zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych określonych w uchwałach podjętych na podstawie przepisów szczególnych”. Ta 

uchwała przewiduje możliwość, a nie obligatoryjność przeprowadzania konsultacji w 

ważnych sprawach dla gminy.  

 

Radny Bogdan Walczak odniósł się do zapisu § 3 pkt 2 „Celem konsultacji społecznych jest: 

2) rozstrzygnięcie sprawy dotyczącej wspólnoty samorządowej, przy udziale mieszkańców 

Gminy Stryków”, natomiast § 13 mówi, że wynik konsultacji ma charakter opiniodawczy. 

Czy nie są to zapisy wykluczające się.?  

 

Pani Iwona Urban radca prawy odpowiedziała, że konsultacje w przeciwieństwie do 

referendum są niewiążące, a zawsze mają charakter opiniotwórczy. Przedmiotem konsultacji 

mogą być różne sytuacje, np. wybór jakiejś opcji, burmistrz prosi o rozstrzygnięcie, ale to 

rozstrzygnięcie będzie opiniotwórcze.  

 

Radny Karol Lenart zakwestionował zapis § 5 ust. 4 „Konsultacje społeczne mogą być 

prowadzone: na wniosek grupy co najmniej 100 mieszkańców Gminy Stryków”. Konsultacje 

dotyczą z reguły danej miejscowości, niektóre z nich nie mają 100 mieszkańców, więc nie 

będą mieć możliwości przeprowadzenia konsultacji w sprawie swojej wsi. Radny 

zaproponował, aby przyjąć inny zapis.  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta-Gminy Stryków zgłosiła wniosek i zaproponowała zapis 

„na wniosek grupy co najmniej 30% mieszkańców danej miejscowości”. 

 

Głosowanie wniosku: 8 głosów za  

                                   1 głos przeciwny  

                                  2 głosy wstrzymujące się  

 

Radny Bogdan Walczak mówił, że zapisy paragrafów 3 i 13 są małostkowe, § 3 określa cel 

konsultacji, natomiast § 13 bagatelizuje cel konsultacji, słowo „rozstrzygnięcie” zastąpić 

innym słowem. Zapis mówiący o wnioskach niekompletnych: słowo „rozpatrzeniu” zstąpić 

„nieuwzględnieniu” do dalszego procedowania.  

 



11 

 

Pani Iwona Urban radca prawny odpowiedziała, że zapis ten umożliwia uzupełnienie 

wniosku. § 8 mówi:” Decyzję w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych podejmuje 

Burmistrz Miasta-Gminy Stryków w formie zarządzenia, określając w szczególności 

przedmiot konsultacji, termin konsultacji, zakres konsultacji, formę konsultacji oraz cel 

konsultacji”.  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta- Gminy Stryków poinformowała, że jeśli zostanie 

zmieniony zapis § 5 ust. 4, w ślad za tym trzeba zmienić zapis § 7 ust. 2 pkt 2 „Do wniosku o 

przeprowadzenie konsultacji społecznych zgłoszonego z inicjatywy mieszkańców, należy 

dołączyć: 

2) listę osób popierających wniosek, zawierającą imiona, nazwiska, adresy i numery PESEL 

oraz własnoręczne ich podpisy, w liczbie zgodnej z zapisem w § 5 pkt 4”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki powiedział, że zaproponowana treść § 

5 ust. 4, która mówi o 30 % mieszkańców jest krzywdząca, bo dla Bratoszewic będzie to 400 

osób, a dla Strykowa 1200 osób.  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta-Gminy Stryków powiedziała, że nie da się tego tak 

unormować, aby ta liczba była równa.  

 

Radny Czesław Polit mówił, że to jest proporcjonalnie miasto do wsi, trudność będzie taka 

sama, czy w małej czy w dużej miejscowości.  

 

Radny Bogdan Walczak: co jest celem konsultacji, są sprawy ważne dla danej wspólnoty, 

ale są także sprawy ważne dla burmistrza, im większa liczba tym bardziej wiarygodna.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski  powiedział, że ta uwaga jest bardzo słuszna, bo jeżeli 

ograniczmy liczbę mieszkańców do 100, to w tej samej sprawie zbierze się wiele grup i wyda 

odmienne decyzje.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki powiedział, że chodzi o zapis „na 

wniosekˮ, a nie o konsultacje.  

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica powiedział, że przeprowadzenie konsultacji w małej 

miejscowości jest takie samo, jak zebranie podpisów w dużej miejscowości.  

 

Pani Iwona Urban radca prawy poinformowała, że konsultacje są przeprowadzane w 

sprawach ważnych dla gminy. 

 

Radny Łukasz Orłowski pytał, czy jesteśmy w stanie podzielić miasto Stryków na dzielnice 

lub osiedla.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że im więcej zapisów szczegółowych tym 

bardziej się zagmatwamy.  

 

Radna Anna Ślęzak zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji w sprawie projektu 

uchwały.  

Głosowanie wniosku formalnego: 11 głosów za  

               0 głosów przeciwnych  

               0 głosów wstrzymujących się 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 10 głosów za  

                                                             1 głos przeciwny  

                                                            0 głosów wstrzymujących się 

i) określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

 Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 9 głosów za  

                                                              0 głos przeciwny  

3 głosy wstrzymujące się 

 

j) uchwalenia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży w Gminie Stryków 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 11 głosów za  

                                                             0 głos przeciwny  

                                                            0 głosów wstrzymujących się 

k) ustalenia szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i 

młodzieży w formie stypendium Burmistrza Miasta-Gminy Stryków  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 11 głosów za  

                                                             0 głos przeciwny  

                                                            0 głosów wstrzymujących się 

 

l) zmieniająca uchwałę XXXI/238/2012 z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2013 rok  

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica poprosił o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Miasta-Gminy Stryków poinformowała, że nastąpił błąd 

pisarski w załączniku nr 5 Zestawienie panu wydatków w grupach na rok 2013 i  prostuje się 

oczywistą omyłkę pisarską w poz. Wydatki razem kolumna "12 i 13" otrzymuje kwotę 

12.761.083,71 zł.  

W budżecie tworzy się rezerwy w wysokości 1.300.365,00 zł, w tym: 

1) ogólną w wysokości 60.000,00 zł, 

2) celowe w wysokości 1.240.365,00 zł z przeznaczeniem: 

a) realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego - 115.700,00 zł, 
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b) wypłatę nagród jubileuszowych i odpraw emerytalnych dla pracowników oświaty - 

194.335,00 zł, 

c) realizację zadań własnych zleconych do wykonania stowarzyszeniom z zakresu kultury 

fizycznej, kultury i ochrony dziedzictwa narodowego, wypoczynku letniego dzieci i 

młodzieży oraz upowszechniania turystyki- 546.000,00 zł, 

d) sfinansowania kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi - różnica pomiędzy 

uzyskanymi dochodami, a wydatkami - 384.330,00 zł. 

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 11 głosów za  

                                                             0 głos przeciwny  

                                                            0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad. 8 Interpelacje. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił : 

była apelacja w sądzie ona została odrzucona .Proszę o bliższe dane dotyczące tego procesu o 

odszkodowanie. To jest duża kwota prawie 600 tysięcy złoty. Czy tak musiało się zakończyć? 

Z tego co mówią mieszkańcy , gmina nie powinna ponosić takich kosztów. 

Skarbnik Miasta – Gminy Stryków Pani Barbara Walak udzieliła następującej informacji: 

wyrokiem Sądu Apelacyjnego w Łodzi z dnia 19 grudnia 2012 roku z  zostało zasądzone 

odszkodowanie w kwocie 242,460,00 zł wraz z należnymi odsetkami liczonymi od dnia 

wniesienia sprawy czyli od dnia  28 czerwca 2003 roku. Powódka wystąpiła o odszkodowanie  

tj. różnica pomiędzy kwotą 242,460,00 zł a kwota 593.909 zł. Chciałam dodać , że powódka 

wystąpiła  o odszkodowanie w kwocie 647.995 zł , a uzyskała 242.460 zł czyli praktycznie 

sąd zasądził na rzecz powódki 42 % wnioskowanego odszkodowania. Natomiast po 

zrealizowaniu wypłaty odszkodowania nieruchomość będzie stanowić własność gminy 

Stryków- działka i naniesienia. 

Radny Bogdan Walczak: 

rozumiem , że będzie można zapoznać się z uzasadnieniem wyroku, kogo się za to wini bo 

informacje społeczne mieszkańców zupełnie odbiegają od wyroku. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków odpowiedział , że będzie 

można zapoznać się z uzasadnieniem. 

Radny Sławomir Źródło mówił : 

chciałem przekazać zasłyszaną od mieszkańców uwagę do Dyrektora Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie, że pojazdy , które odśnieżają drogę robią to w 

sposób niechlujny , przejeżdżając tym samym pasem drogi w jedna i drugą stronę  nie 

odśnieżając drogi w danej miejscowości , co skutkuje tym , że samochody poruszają się 

środkiem jezdni wyjeżdżając jakiś tor bo samochód nie wie w którym miejscu kończy się 

droga a zaczyna rów, natomiast piesi brną po kostki w śniegu bo nie widziałem żeby szerzej 

droga była odśnieżona. Wczoraj skrzyżowanie drogi Ługi – Dobieszków przy młynie w 

Dobieszkowie w ogóle nie było odśnieżone, brak możliwości  poruszania się poboczem. 

Pan Włodzimierz Długołęcki mówił: 

pierwszy raz słyszę o tej sprawie rozumiem , że chciałby Pan aby odśnieżać również pobocza 

i tam gdzie ludzie chodzą . Jeżeli drogę to drogę odśnieżamy , ja tak to rozumiem ale uważam 

, że jeżeli odśnieża to jedzie i w jedna i druga stronę .Muszę to sprawdzić, pojechać i 

zobaczyć. 

Radny Sławomir Źródło mówił : 

nie chodzi mi o pobocza tylko o odkrycie jezdni na której mogą minąć się dwa samochody, a 

jeżeli jedzie jeden samochód to bezpiecznie może ominąć rowerzystę … 
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Radny Karol Lenart mówił: 

co do toru jazdy to potwierdzam , że tak właśnie odśnieżają . 

Druga sprawa: zgłaszają się osoby i pytają czy rolnicy nie mający rezerwacji mogą handlować 

na targowisku na placu do targu zbożem i innymi rzeczami? Osoby , które przyjeżdżają na 

targowisko w celu handlu zbożem nie mogą znaleźć sobie miejsca, te które wjeżdżają druga 

bramą bo tam stoją samochody. Dlatego proszę , żeby nie było rezerwacji bo rolnik jak 

przyjeżdża to chce sprzedać 100 kilo owsa .On nie będzie kupował rezerwacji w tym celu. 

 

Pan Włodzimierz Długołęcki mówił: 

to co Pan radny powiedział to jest częściowo prawda. Rynek jest dzielony i część osób 

wykupuje rezerwację.  Jeżeli wykupi rezerwację to handluje i nie można go usunąć. 

Wjeżdżając druga bramą po prawej stronie jest  plac do handlu dla rolników i rezerwacja dla 

rolników. Parę osób natomiast  handluje ciuchami i innymi rzeczami i zastawiają miejsce. 

Mówiłem osobie , która obsługuje targowisko żeby je przeniósł stamtąd bo to jest typowo 

sektor przeznaczony dla handlu dla rolników. 

Radny Teodor Kołodziejczyk mówił: 

z handlem na rynku coś jest nie tak. Tą ustawą handlową skrzywdziliśmy rolników , którzy 

gdzieś w rogu targowiska skupiają się i siedzą cicho bo wszyscy inni krzyczą , że mają 

wykupioną  rezerwację .Rozmawialiśmy o tym na komisji ładu , że prawa strona od wjazdu 

druga bramą jest dla rolników. W rolnictwie nie może być mowy o żadnej rezerwacji bo 

rolnik przyjeżdża 3 – 5 razy w roku i potrzebuje sprzedać swoje produkty. Mój wniosek jest 

taki , żeby utworzyć następną  bramę albo przenieść ta drugą po prawej stronie tak żeby był 

przejazd przez rynek. Bo w ten sposób uniemożliwiliśmy rolnikom sprzedaż większych ilości 

zboża czy innych produktów. Trudno , żeby ktoś kto chce również kupić 500 kilo zboża 

przeciskał się pomiędzy handlującymi paszami czy ciuchami. Drugi wniosek aby na tym 

sektorze dla rolników do godz. 8 nikt inny nie rozstawiał się z handlem bo handlarz ma czas i 

on może być już na rynku o 5 rano , rolnik niestety nie . 

Radny Czesław Polit mówił: 

jak robiliśmy modernizację rynku to wiedzieliśmy co gdzie będzie , jaki handel. Teraz jest 

bałagan, nie można wjechać ze zwierzętami , handlujący stoją w poprzek , wzdłuż,  nie można 

wjechać .Teraz jest trochę martwy sezon , handlujących jest mniej to uporządkujmy ten 

rynek, przenieśmy ten handel z uliczki na wjeździe. Składam wniosek aby jak najszybciej 

uporządkować handel na rynku. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków mówił:  

moja propozycja jest taka aby komisja rolnictwa zajęła się ta sprawą. My złożymy propozycję 

komisji rolnictwa do zaakceptowania tak aby wspólnie zaleźć rozwiązanie problemu. 

Przewodniczący rady pytał czy taka odpowiedź w sprawie targowiska satysfakcjonuje 

radnych ? 

Po uzyskaniu odpowiedzi twierdzącej  wnioski nie zostały przyjęte przez komisje Uchwał i 

Wniosków. 

 

Ad. 9 Wolne wnioski i sprawy różne.  

 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

z tym targowiskiem to czekam jak na zmiłowanie najbardziej ja. A jeżeli chodzi o bramę 

Panie Kołodziejczyk , to nie ma co przestawiać bo już jest przesunięta, dwa przęsła 

wystawione zostały przez samochód, który przyłożył w bramę .Tak że Targowa robi się coraz 

bardziej wesoła i w związku z tym  apeluje aby ponowić wniosek o bezpieczeństwo na tej 

ulicy. Bo miało to miejsce w sobotę. Tych zdarzeń jest tam bardzo dużo ale jak wiecie nie 

wszystkie są zgłaszane bo wtedy kierujący płaci mandat bo albo nie zachowuje odległości 
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albo prędkości. Jadąc od Strykowa przyłożył w bramę. To , że kierowcy jeżdżą jak jeżdżą to 

jest zupełnie inny problem , ale zarządca drogi zobowiązany jest przeciwdziałać różnym 

nieszczęśliwym przypadkom. 

Na wniosek komisji ładu dostaliśmy odpowiedź z powiatu( radny odczytał treść odpowiedzi) , 

że postulat jest słuszny ale ze względu na brak środków finansowych nie może być 

zrealizowany. To nie może być tak przyjęte dlatego składam wniosek mniej więcej o takiej 

treści: 

 o zainstalowanie na drodze powiatowej nr 5100 E relacji Stryków – Sierżnia , przed 

posesją nr 46 na ul. Targowej w Strykowie urządzenia bezpieczeństwa tj. tablicy 

świetlnej informującej o prędkości z jaką poruszają się pojazdy i ewentualnym 

pulsującym napisem ,,zwolnij ˮ w przypadku przekroczenia obowiązujących prędkości 

przez kierowców. 

Po to ten wniosek aby do świadomości kierowcy trafiało poprzez te informację. Dobrze , że 

akurat jesteśmy w tej sytuacji takiej ogólnopolskiej tematyce fotoradarów , oznakowania itp. 

Nasza gmina jest też w sposób fatalny oznakowana, mówię ogólnie ale to co zawsze 

powtarzałem dotyczy wjazdu na parking przy moście , czy ul. Stryjkowskiego gdzie jest 

zakaz wjazdu ciężarowych a pod nim ,,nie dotyczy autobusów ˮ .To jest profanacja przepisów 

drogowych to umieszczanie napisów , które powodują  rozpraszanie uwagi kierowców. 

Proszę radę o przyjęcie  tego wniosku a Pana Burmistrza o skierowanie go do powiatu. 

Druga sprawa: nie ma odpowiedzi w sprawie zainstalowania fotoradaru na ul. Brzezińskiej w 

Strykowie , a tam też jest duże zagrożenie dla bezpieczeństwa .Takiego zagrożenia nie ma 

nawet na ul. Warszawskiej w Strykowie . 

  

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica  pytała Burmistrza dlaczego kanalizacja w 

Rokitnicy jest przesunięta na rok 2016 ? 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków odpowiedział , że problem 

polega na tym, że niektórzy mieszkańcy nie wyrażają zgody na przejście  kolektora po ich 

terenach w związku z tym ciągle musiała być zmieniana koncepcja. To jest główny powód  

gdzie przeciągała się dokumentacja związana z budową kanalizacji. 

 

Radna Marzena Skwarko:  

wnioskowała o wystąpienie do zarządcy drogi wojewódzkiej nr 708  o ustawienie znaku 

kierunkowego ,, Swędów ˮ  w miejscowości Anielin Swędowski na w/w drodze. 

 

Radny Włodzimierz Grochocki mówił: 

szukałem regulaminu utrzymania czystości i porządku na stronie internetowej miasta i nie 

znalazłem. Dobrze byłoby aby był odrębny link gdzie zamieszczony zostałby ten regulamin i 

te uchwały , które dzisiaj podjęliśmy. każdy w prosty sposób mógłby zapoznać się z nimi. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków mówiła : 

uchwały zamieszczamy w Internecie w momencie jak już są obowiązujące. Na tę chwilę 

musiałabym sprawdzić czy zostały już opublikowane w dzienniku urzędowym. 

Radny Sławomir Źródło mówił : 

składam wniosek , aby Urząd Gminy wystąpił do zarządu dróg i transportu w Łodzi o 

przywrócenie autobusu z przystanku Imielnik Nowy o godz. 5.30. W tej chwili stan jest taki , 

że autobus jedzie 5.10 i 5.50. Nie ma tego autobusu 5.27 a kiedyś był to został przesunięty na 

5.38 .Osoby , które jadą do Łodzi do pracy na godz. 7.00  nie mogą dotrzeć na czas. Dlatego 

składam wniosek o rozważenie możliwości  przywrócenia autobusu( linia 60 A) o godz. 5.30 

z Imielnika Nowego lub zmienić trasę autobusu ze Strykowa o 5.25. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica wnioskował o wystąpienie do 

Zarządu Powiatowego Dróg o poprawę odśnieżania na drogach . 

 

 

Ad. 10 Przejęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I 

półrocze 2013 r. 

 

Na  XXXII  sesji w dniu 21 stycznia 2013 roku Rada Miejska w Strykowie przyjęła 

plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na I półrocze 2013 roku. 

 

Głosowanie nad przyjęciem planów: 12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad. 11 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXII sesji RM radny Marek 

Gierat   odczytał  wnioski przyjęte przez Komisję:  

 

1. Wystąpić do zarządcy drogi powiatowej o zainstalowanie na drodze 

powiatowej nr 5100 E relacji Stryków – Sierżnia , przed posesją nr 46 na 

ul. Targowej w Strykowie urządzenia bezpieczeństwa tj. tablicy świetlnej 

informującej o prędkości z jaką poruszają się pojazdy i ewentualnym 

pulsującym napisem ,,zwolnij ˮ w przypadku przekroczenia 

obowiązujących prędkości przez kierowców (wnioskodawca radny Bogdan 

Walczak). 

Głosowanie :  12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących  się,  

 

2. Wystąpić do zarządcy drogi wojewódzkiej nr 708  o ustawienie znaku 

kierunkowego ,, Swędów ˮ  w miejscowości Anielin Swędowski na w/w 

drodze (wnioskodawca radna Marzena Skwarko). 

 

Głosowanie :  12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących  się,  

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXII  sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie: 

Głosowanie :  12  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

 

 

 

 



17 

 

 

Ad. 12 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 13.20  dokonał 

zamknięcia sesji. 
 
Protokółowała : 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 


